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 01/2023המניין מן  פרוטוקול ישיבה

 ,גתשפ" בשבט' א , שנימן המניין, שהתקיימה ביום ל ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה פרוטוקו

 חדר ישיבות המועצה, בנימינה., ב2023 בינואר 23

 ראש המועצה. -איתי ויסברג משתתפים:

 

ענבל , שלום טרם שיאחי, אהרון ג'קלין בן עמיאפרת מזרחי, , מנחם ברגב,  חברי המועצה:

 .שחר איתןמעוז ינון,  ,צדיקלאור 

 

 .סלמהשלומי אביב רגב, , אביטל תבור אלינור בראל, נעדרו:

 

 צוות מקצועי:

 

 גזבר - אבישי יצחקי

 מבקר המועצה -נג'יב מנסור

 דוברות ופניות תושבים  -אושרת נגר 

 מהנדס -יואב מלטר 
 

 יועץ משפטי - אריאל פישרעו"ד                         

 

 :על סדר היום

  .ל תבורטשאילתא חברת המועצה אבי .1

, פרוטוקול 11-2022, פרוטוקול לא מן המניין 12-2022אישור פרוטוקולים: פרוטוקול מן המניין  .2

 .14-2022, לא מן המניין 13-2022, פרוטוקול מיוחדת לא מן המניין  12-2022מיוחדת לא מן המניין 

 אמיר זימן כיו"ר ועדת ערר לארנונה  ועו"ד רן כהן כחבר ועדת ערר לארנונה. אישור עו"ד .3

 .ש.צו מ.שאישור עבודה נוספת ל  .4

 
        

 

 

 

 

 

 

 

 

 בברכה,     

 איתי ויסברג       

 ראש המועצה       
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

, 11-2022לא מן המניין , פרוטוקול 12-2022מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקול מן המניין  .1

, 13-2022, פרוטוקול מיוחדת לא מן המניין  12-2022פרוטוקול מיוחדת לא מן המניין 

 .14-2022פרוטוקול לא מן המניין 

מליאת המועצה מאשרת את עו"ד אמיר זימן כיו"ר ועדת ערר לארנונה  ועו"ד רן כהן כחבר  .2

 ועדת ערר לארנונה.

 נוספת ל מ.ש וש.צ.מליאת המועצה מאשרת עבודה  .3
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 דיון והחלטות:

 שאילתא חברת המועצה אביטל תבור.  .1

 אביטל לא הגיעה, מקריא את שאלתה: איתי ויסברג:

מערבית לכיכר בסוף רחוב  -מי הבעלים של השטח המצורף בתמונה ?) במלל

  והאם היתה וועדת תמרור בנוגע לתמרור אשר הוצב בשטח ? האסיף(

 הוסיפה תמונה.

לאחרונה הציבה המועצה שם שלט שאין להחנות בצידי הדרך , הסיבה לזה 

שיש שם הסדר להוביל תנועה מרחוב הברוש אל שכונת ההדרים. בהנחיות 

ההתארגנות הנחנו שהמשאיות ינועו מהדרך הזאת. ברגע שאנשים החלו 

לחנות בצידי הדרכים משאיות מתקשות לעבור, דרכים חקלאיות לא 

 מיועדות לחנייה. 

 שאלה של מי השטח הזה ואם עבר ועדת תמרור.היא 

ושם ביקשנו  ועדת תמרור ואכן התקיימה, הבעלים של הדרך היא המועצה

 הנחיות. היום התחילו אזהרות ונתחיל לפעול.

 

 

, פרוטוקול 11-2022, פרוטוקול לא מן המניין 12-2022אישור פרוטוקולים: פרוטוקול מן המניין  .2

לא מן המניין פרוטוקול , 13-2022, פרוטוקול מיוחדת לא מן המניין  12-2022מיוחדת לא מן המניין 

14-2022. 

 מהם.נשלחו פרוטוקולים לאישור, לא הגיעה אף הערה לגבי אף אחד  ניצן מחנאי גרמן:

 ברשתוכם נאשר אותם. איתי ויסברג:

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד  

 0 -נמנע 

 

, פרוטוקול לא מן 12-2022פרוטוקול מן המניין מליאת המועצה מאשרת את  – 1החלטה מס' 

-13, פרוטוקול מיוחדת לא מן המניין  12-2022, פרוטוקול מיוחדת לא מן המניין 11-2022המניין 

 .14-2022לא מן המניין , פרוטוקול 2022

 

 

 אישור עו"ד אמיר זימן כיו"ר ועדת ערר לארנונה  ועו"ד רן כהן כחבר ועדת ערר לארנונה. .3

 יש לנו את ועדת ערר. ניצן מחנאי גרמן:

 איננההמועצה גובה ארנונה, החוק דורש ממנה לקיים גם ועדת ערר. היא  איתי ויסברג:

בשליטת מועצה, ועדה עצמאית עם אנשים עם הכשרה משפטית, ועדה 

מי שלא מקבל את פסיקת מנהל מגיע כל חיצונית סטטוטורית שאליה 

הארנונה. הפסיקה שלהם היא הקובעת. ועדה כזו חייבת להתקיים. לאורך 

וזו  שליחי ציבורממש השנים, הרבה תושבים ניהלו את הועדה הזו, 

 .ם שובההזדמנות להודות לה
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מצאנו מטיפול בהם ו לאחרונה הגיעו מספר תיקים שהיו"ר החריג את עצמו

 את עצמנו שחסר לנו יו"ר.

 הגיע הזמן לבחור יו"ר ועדה ועוד חבר ועדה.

שנים. יש לנו חבר ועדה שמסיים ומ"מ  4כהונות, כהונה זה  2אפשר לכהן  אריאל פישר:

ז"ל שהיה במשך שנים יו"ר הוועדה שהוא ממלא את מקום אבי סלומון 

 נפטר.ולצערנו 

 סך הכל כמה חברי ועדה? אהרון שיאחי:

ר וחבר נוסף, אחד חברים. עכשיו אנחנו מבקשים למנות יו" 2, יו"ר ו3 איתי ויסברג:

 קדנציות. 2החברים שנותרו סיים 

התפקיד הזה נים את זה הזמן להגיד תודה רבה לעו"ד רן גלר שעשה ש ניצן מחנאי גרמן:

 בהתנדבות מלאה.

לפי התנאים שצריך לעמוד בהם:  מבחינת התהליך יצאנו לקול קורא בישוב

 ה לתחום. הגישו מועמדות ליו"ר ולחברות.קלהיות תושב שלנו, זי

ליו"ר אנו מבקשים למנות את עו"ד אמיר זימן , היועמ"ש בדק שאין ניגוד 

 עניינים.

 שולחן מליאת המועצה.חוות הדעת מונחות על  אריאל פישר:

 כרגע ממנים חבר אחד שניגש: עו"ד רן כהן מגבעת עדה. ניצן מחנאי גרמן:

 פירסמנו בשנית, יש לכם אפשרות להפיץ.

 פירסמנו מספיק בזמן? אהרון שיאחי:

 פירסמנו יותר מפעם אחת. ניצן מחנאי גרמן:

מודה למי שמוכן לקחת על שמח שיהיו עוד אנשים, זו עבודה בהתנדבות, אני  איתי ויסברג:

 עצמו את ההתנדבות הזו.

 מבקשת את אישורכם לאשר. ניצן מחנאי גרמן:

רק נדגיש: עו"ד רן כהן הוא במקום רן גלר, ועופר ויתקין הוא החבר השלישי  אריאל פישר:

 חברים. 2שנשאר. יש יו"ר ו

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד  

 0 -נמנע 

 

כיו"ר ועדת ערר לארנונה  ועו"ד רן מליאת המועצה מאשרת את עו"ד אמיר זימן  -  2החלטה מס' 

 כהן כחבר ועדת ערר לארנונה.

 

 .ש.צו מ.שאישור עבודה נוספת ל  .4

עובדות שלנו. השירות הפסיכולוגי פתח כאן שירות  2אישור עבודה נוספת ל ניצן מחנאי גרמן:

אישור עבודה נוספת במרכז  ותשל השפ"ח מבקש ותעבור ההורים. עובד

למתבגר שאנחנו מפעילים אחרה"צ דרך השפ"ח, עבודה עבור התושבים שלנו. 

עבר את היועץ  כמובן לא על שעות העבודה שלה ולא פוגע בעבודה שלה היום.

 המשפטי.

 עובדות משרה מלאה ועל זה מוסיפות ? שחר איתן:
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הן יכולות ללכת ולעבוד בקליניקה  משרה. 100%, אחת משרה 80%אחת  ניצן מחנאי גרמן:

 פרטית אך מעדיפות לעשות זאת אצלנו במרכז למתבגר.

 שאנחנו לא מצליחים לתגמל עובדיםמכך כל פעם אני מובך בשחייב להגיד  איתי ויסברג:

  של מועצות מקומיות קטנות. ןזה מצב ברמה מספקת.

 המרכז משרת תושבים שלנו? אפרת מזרחי:

 כן. גרמן:ניצן מחנאי 

 אז אם לא הן, היינו צריכים לשלם לעובדים אחרים. אפרת מזרחי:

 כן. ניצן מחנאי גרמן:

 שיקול המועצה היה משתנה אם היה מדובר בקליניקה פרטית? ענבל לאור צדיק:

 כנראה שלא. ניצן מחנאי גרמן:

 ככה צריך, מדובר בזמנם הפרטי. ענבל לאור צדיק:

 לעלות להצבעה.מבקש  איתי ויסברג:

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד  

 0 -נמנע 

 

 .ש.צו מ.שעבודה נוספת ל  מליאת המועצה מאשרת -  3החלטה מס'  

 

 

 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה

 

 

  איתי ויסברג         ניצן מחנאי גרמן

 ראש המועצה                                                                           המועצה מנכ"לית

 

 

 

 

 


